




1

REDACTIONEEL

Langzaamaan 
gaan we naar de 
ontknoping van de 
competities. Het 1e 
gaat proberen zich te 
handhaven in de 4e 
klasse, maar na een 
tegenvallend resul-
taat afgelopen zon-
dag is handhaving 

zonder nacompetitie bijna onmogelijk. 
Hopelijk pakken ze komende 2 wed-
strijden nog punten om dat minimaal te 
halen. De JO13 is in divisie 2G kampioen 
geworden en gaat deelnemen aan het in-
ternationale jeugdtoernooi in Oosterhout. 
Onze veteranen hebben voor de laatste 
wedstrijd gespeeld is alvast een soort 
afsluiting gehouden (een penaltybokaal 
met aansluitende BBQ). Ook hebben  ze 
afscheid genomen van een oer-Tivoliaan, 
Dion Bell gaat nl. emigreren met zijn ge-
zin en wilde nog eenmaal zijn kunsten op 
het veld vertonen. Naast zijn eigen voet-
balcarrière is Dion jarenlang zeer actief 
geweest in onze jeugdafdeling, als leider, 
kaderlid en jeugdvoorzitter.
Voor het komende seizoen ziet het ernaar 
uit dat de bezetting qua teams hetzelfde 
blijft bij de vereniging. Daarvoor moet nog 
wel het een en ander geregeld worden en 
alle hulp daarbij is van harte welkom.
Nu is er al zoveel gezegd en dan heb-
ben we niet eens iets vermeld over de 
Algemene ledenvergadering van 12 april 
jl. Gelukkig is daarover evenals over de 
andere zaken die hierboven benoemd 
zijn, voldoende te lezen in dit blad.
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BESTUURSMEDEDELINGEN

Tivoli Mixtoernooien 1 juli!
Op zaterdag 1 juli vinden de jaarlijkse SV Tivoli Mixtoernooien plaats. 
Zoals gebruikelijk zijn de senioren van harte welkom, nieuw dit jaar is 
dat ook de volledige jeugd dit jaar welkom is.
In de ochtend vindt het toernooi voor de JO8-JO10 plaats, in de middag 
de JO12-JO15 en vanaf 17 uur zijn de senioren, dames en veteranen 
aan de beurt. Inschrijven kan aan de bar of via de mogelijkheden op de 
flyers.

Tivoli JO13-1 Kampioen in de 2e divisie!
Na in de eerste helft van dit seizoen twee keer 1e te zijn geworden in 
de hoofdklasse hebben Andoni en zijn mannen afgelopen zaterdag het 
kampioenschap in de 2e divisie in de wacht gesleept. 
Na een moeizame start werd Nuenen uiteindelijk alsnog met 5-2 opzij 
gezet, waardoor onze jongens niet meer te achterhalen zijn.
Namens het bestuur, gefeliciteerd!

Jeugdkader gezocht!
De aanmeldingen voor nieuwe jeugdleden stromen binnen, maar 
helaas blijven extra handjes uit. Dus wil jij er graag aan bijdragen, dat 
onze jeugd kan (blijven) voetballen, meld je dan zo snel mogelijk! Er 
staan verschillende functies open, dus keuze genoeg.

Namens het bestuur, 
Marc van Hout, secretaris

H H H
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TIVOLI TOPSCORERS TOP TIEN 
(bijgewerkt t/m 14 mei 2023)

We gaan ook dit seizoen weer gewoon verder met deze lijst, zoals 
die door onze secretaris Marc van Hout wordt bijgehouden. Het is wel 
nodig, dat iedereen tijdig gegevens aanlevert om de lijst up-to-date te 
houden. Het blijkt, dat nog niet iedereen gedaan heeft.

 1 Kim Verbeek dames  33x
 2 Luuk Hammega 2e  27x
  Semra Arici dames  21x
 4 Kelly Verbaandert dames  13x
 5 Richard van Dijk 4e  12x
 6 Pablo van Leeuwen 2e  11x
 7 Furkan Cengiz 3e  10x
 8 Bas de Haas 1e     9x
  Luc Verbeek 1e    9x 
 10 David van der Slik 2e    8x
  Joey Klaassen 2e     8x
  Youness Bazhar 1e    8x
  Melvin Rijkers 2 e    8x
 14 4 spelers      7x
 18 4 spelers      4x
 22 8 spelers      3x
 30 17 spelers      2x
 47 20 spelers      1x

H H H
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WIJ FELICITEREN

in de maand mei

 2 Vincent Prudon  17 Roy de Goey
 3 Ed Kloes  18 Senn van Gestel
  David van Leeuwen  20 Nina Evers
 4 Luuk Janssen   Belle Driessen 
 5 Hamed Khawar   Ali Sdiri
 6 Burhan Saygili  21 Novy Heerings
  Irma Wintermans  23 Nick van Reusel
  Wessel van de Voort   Wesley Jansen
  A Romeo dusei Poku  24 Younes Chahir
  Joey Klaassen   Giovanni Koc
 7 David Jansma  25 Simon Groeneveld
  Sjang Huiskes   Mathew Afam Mbaeri
  Leroy Rohof  26 Harold Donkers
 9 Rayan Moustati  27 John Hanraths
 10 Tommy Bekelaar   Senol Akyildiz
  Zohan Sheikh  28 Frank van de Ven
  Shahin Dinmohamed  29 Polat Kilic
 11 Stef de Goey   Reyansh Kumar
 12 Amir Barkhordar  30 Nigel Rohof
 13 Emanuel Schwetka   Art van Lammeren
 15 Jade Yergök   Angelique Janssen
 16 Frank Gielen  31 Gijs Visser
  Yacob Tokhi   Vincent Liebregts
  Simon Steuns

H H H
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WIJ FELICITEREN

in de maand juni

 1 Marijke Smulders-Vugts 17 Kim van den Broek
 2 Henny van Daal 20 Hakan Arici
 4 Emre Gormus   Thiago Villagra Roa
  Atahan Gunuc 21 Nick van den Broek
 5 Daniel Zambrana Carmona  Youness Bazhar
  Brandon Gielis 22 Stijn de Werk
 7 Daan Arts   Yagizhan Gunuc
 8 Fabrizio van Rooij   Joey Vroenhoven
 9 Tim van den Akker   Deniz Demir
  Meike Overbeek   Jacky Box
 10 Hein Groeneveld 23 Kenneth den Ouden
 12 Frans Dielis 25 Elias Janssen
  Thijs van Ingen   Feransio Murringen
 13 Chris vd Elzen 26 Fatih Cesur
  Anja Vaessen   Elvis Egbe Agbor
  Gio Huijsmans 27 Jody Overman
	 15	 Noah	Janssen	 	 	 Lotfi	Veldman
  Mari van Engeland  28 Emre Capkurt
 16 Manjo Anthony Lamlen

H H H
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HET 1E –  HET GAAT MOEILIJK WORDEN!

Ook in deze jaargang van het clubblad berichten we weer over ons 1e. 

We blijven dat doen met de verslagjes, zoals die in het ED of op ed.nl 
verschijnen of zoals die aan het ED of anderszins zijn aangeleverd, 
soms aangevuld met andere bronnen.

In de afgelopen periode werden 6 punten uit 5 wedstrijden gehaald, 
3 dikke nederlagen tegen hoger geplaatsten met tussendoor 2 zeges 
tegen directe concurrenten. Daarmee staan we met nog 2 wedstrijden 
te gaan op de 11e plaats. Door de versterkte degradatieregeling (directe 
degradatie plaatsen 12, 13 en 14; nacompetitie plaatsen 9, 10 en 11) 
wordt het nu moeilijk. Met 5 punten voorsprong op nummer 12 Tongelre 
is er een dikke kans, dat directe degradatie wordt vermeden. Echter, 
met 6 punten achterstand op de nummer 8 Boskant lijkt het vrijwel 
onmogelijk om de nacompetitie te ontlopen. Succes ermee, mannen!?

Avesteijn – Tivoli (0-0) 3-0 2 april 2023
ed.nl

Het complete artikel op ed.nl vind je via deze link:
https://www.ed.nl/amateurvoetbal/de-uitslagen-doelpuntenmakers-en-
wedstrijdverslagen-van-het-amateurvoetbal~a740b177/ 
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ave.nl

Het complete artikel op ave.nl vind je via deze link:
https://amateurvoetbaleindhoven.nl/avesteyn-tivoli-3-0 

Tivoli – Essche Boys (1-0) 2-1 16 april 2023
ed.nl

Het complete artikel op ed.nl vind je via deze link:
https://www.ed.nl/amateurvoetbal/de-uitslagen-doelpuntenmakers-en-
wedstrijdverslagen-van-het-amateurvoetbal~a1919ab1/ 
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Boskant – Tivoli (1-0) 3-0 23 april 2023
ed.nl

Het complete artikel op ed.nl vind je via deze link:
https://www.ed.nl/amateurvoetbal/de-uitslagen-doelpuntenmakers-en-
wedstrijdverslagen-van-het-amateurvoetbal~a157e694/ 

Tivoli – Woenselse Boys (3-1) 6-1 30 april 2023
ed.nl

Het complete artikel op ed.nl vind je via deze link:
https://www.ed.nl/amateurvoetbal/de-uitslagen-doelpuntenmakers-en-
wedstrijdverslagen-van-het-zondagvoetbal~ada95402/ 
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WEC – Tivoli (3-0) 6-1 14 mei 2023
Helaas hebben we van deze wedstrijd op ed.nl en/of 
amateurvoètbaleindhoven.nl geen verslag kunnen 
vinden. Wel hebben we op de webite van WEC e.e.a. 

kunnen terug vinden. Onderstaand laten we dat zien.

wec.nl

Het complete artikel op wec.nl vind je via deze link:
https://www.wec.nl/wec-tivoli-6-1/ 

H H H
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ALGEMENE LEDENVERGADERING 12 APRIL 2023 
(door Jack Engelen)

Op 12 april jl. was het eindelijk weer zover en werd de reguliere
Algemene Leden Vergadering om 20.00 uur in onze kantine gehouden. 
De vorige ALV dateerde van 10 november 2021 en was nog in Corona-
tijd en gezien de relatief lange tussentijd zou er genoeg te bespreken 
moeten zijn. Desondanks viel de opkomst weer enigszins tegen en 
werd met zo’n 30 aanwezige stemgerechtigde leden het zg. “quorum” 
weer eens niet gehaald. Om iets na 20.00 uur (nee, geen Brabants 
kwartiertje vertraging!) opende vergaderleider Stefan Bell de 
vergadering en hij moest dan ook weer meteen sluiten en opnieuw 
vaststellen. Meteen daarna opende hij de nieuw vastgestelde 
vergadering,	die	daardoor	zo	ook	officieel	aan	alle	statutaire	
rechtsgeldigheidseisen voldeed en dus zo ook stemgerechtigd was.

De “Agenda Algemene Ledenvergadering Tivoli 12-04-2023” was 
als volgt vastgesteld:

 1.  Opening
 2.  Goedkeuring notulen ALV 10-11-2021
 3.  Jaarverslag secretaris
 4.  Financieel jaarverslag penningmeester
 5.  Verslag kascommissie
 6.  Vaststellen begroting en contributie 2021-22
 7.  Verkiezing nieuwe kascommissie
 8.  Bestuursverkiezing
 9.  Samenstelling hoofdbestuur
 10.  Rondvraag
 11.  Pauze
 12.  Beantwoorden rondvraag
 13.  Sluiting
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Ondanks de ietwat tegenvallende kwantitatieve belangstelling werd er 
door de aanwezigen volop meegedaan en zijn er ook de nodige 
besluiten genomen. Al met al was het zeer “to-the-point” en dat heeft 
ertoe bijgedragen, dat vergaderleider Stefan Bell al iets na 22.00 uur de 
vergadering kon sluiten met dank aan de aanwezigen voor hun 
positieve bijdrages. En ja, ook deze keer werd er tijdens de pauze een 
gratis consumptie van de vereniging uitgedeeld.

De “Notulen van deze vergadering” van de hand van onze secretaris 
Marc van Hout vindt u, evenals zijn “Jaarverslag secretaris”, verderop 
in dit clubblad. Dit laatste geldt ook voor het “Financieel jaarverslag 
penningmeester” van Stefan Bell.

H H H
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JO13 KAMPIOEN

Op 13 mei jl. konden onze sterren van de JO13-1 kampioen worden in 
de gerenommeerde divisie 2G. Thuis tegen Nuenen moest het 
gebeuren en ze hebben die klus geklaard. De redactie sluit zich aan bij 
alle felicitaties, die zij ongetwijfeld hebben gehad. 
Wij hebben niemand minder dan de trainer/coach Andoni Uresti 
bereid gevonden hier een verslag van te maken, dat we hier natuurlijk 
met jullie delen. En we verfraaien een en ander met naar ons 
toegestuurde foto’s.

Kampioenswedstrijd (Divisie 2)

Tivoli J013-1 - Nuenen J013-1 5-2
Onze laatste wedstrijd was tevens meteen de belangrijke kampioens-
wedstrijd in de Divisie 2. Wij hadden minimaal één punt nodig om de 
titel veilig te stellen. De eerste helft verliep moeizaam tegen een zeer 
verdedigend en fysieke tegenstander. Na 15 minuten kwamen we op 
een 0-1 achterstand door een vrije trap. Ondanks dat we géén sterke 1e 
helft speeldem, kregen we drie grote kansen die er niet in gingen. In de 
rust stonden we 0-1 achter. In de rust hebben we de tactiek wat 
veranderd aangezien Nuenen zeer verdedigend speelde.
De tweede helft kwamen we feller en beter voetballend uit de kleedka-
mer. Binnen 10 minuten in de tweede helft stonden we met 2-1 voor, 
door twee vrije trappen van Jantje. Daarna kregen we steeds meer 
ruimte en ging ons niveau en combinatievoetbal steeds beter lopen. 
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Dat zag je ook in de score en we liepen snel naar een 4-1 voorsprong 
door twee doelpunten van Daahen. Nuenen kon nog iets terug doen, 
het werd 4-2. Twee minuten voor tijd scoorde Daahen zijn derde doel-
punt van de wedstrijd.
En	daarna	kon	het	feest	beginnen	en	waren	we	officieel	kampioen.	Na	
de wedstrijd hebben de spelers een mooie trofee gekregen en hebben 
we de dag afgesloten door gezamenlijk frietjes te eten.
Een zeer geslaagd seizoen, en we kunnen ons nu opmaken op weer 
een mooi seizoen bij Tivoli.

H H H
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STANDENLIJSTEN 2022 - 2023  
(bijgewerkt tot en met 14 mei 2023)

Tivoli 1 4e klasse G

Tivoli 2 4e klasse 411
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Tivoli 3 5e klasse 521

Tivoli 4 5e klasse 522
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Tivoli Veteranen – Poule A
Geen uitslagen en standen
Bij deze competitie worden geen uitslagen en standen weergegeven

Tivoli vrouwen 18+1 6e klasse 4 voorjaar

Tivoli JO15-1 4e klasse (3e fase) 13 voorjaar
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Tivoli JO14-1 1e klasse (3e fase) 4 voorjaar

Tivoli JO13-1 Divisie 2G voorjaar

Tivoli JO12-1 4e klasse (4e fase) 20 voorjaar

H H H
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In het begin van deze jaargang zijn we weer begonnen met deze ru-
briek, waarvan we de input krijgen van onze speciale geincorrespon-
dent Ronny Kox. Hier vinden jullie onze selectie voor deze maand.

Dangeroe
Een Belg gaat naar Afrika en neemt een groot aantal foto’s van dieren. 
Als hij terugkomt in België denkt hij: “Die beesten kennen wij hier niet.” 
Daarom besluit hij om een lezing te gaan houden over al zijn foto’s. Hij 
maakt een groot bord: “A.S. VRIJDAG, LEZING OVER AFRIKAANSE 
DIEREN. KOMT ALLEN.”
Tijdens de lezing zit de hele zaal stampvol. De Belg begint en zegt: 
“Kijk jongens, dit beest heeft lange manen, een lange staart en venij-
nige tanden en ze noemen het een dangeroe.” Het hele publiek: “Goh, 
een dangeroe! Die kennen wij hier niet.”
Hij neemt de volgende foto en zegt: “Kijk jongens, dit beest heeft een 
stokje en een staartje en ze noemen het een dangeroe.” Het hele 
publiek: “Goh, een dangeroe! Die kennen wij niet.” Dan neemt hij de 
volgende foto en zegt: “Kijk jongens, dit beest heeft hele grote oren, 
een lange slurf en hij is nog nooit naar de tandarts geweest en ze 
noemen het een dangeroe.” Het hele publiek: “Goh, een dangeroe! 
Die kennen wij hier niet.” Dan houdt hij op 
met de lezing en daarna is er een Belg, die 
denkt: “Er klopt hier iets niet.” Alleen hij weet 
niet wat. Dus hij stapt naar die Belg die naar 
Afrika is geweest en vraagt: “Hoe zit het nou: 
die eerste was een dangeroe, de tweede was 
een dangeroe en de derde was een 
dangeroe.” Dan zegt de Belg: “Ja, dat zit zo, 
ik ging een reservaat binnen en daar stond 
een groot bord: ‘All animals are dangeroes’”.
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Vriend kwijt
Komen drie Belgen bij het politiebureau. 
Zeggen ze: “Wij zijn onze Hollandse vriend kwijt.”
Vraagt de agent: “Hoe ziet hij eruit?”
Zeggen die Belgen: “Hij heeft zwart haar.”
Zegt de agent: “Dat heeft iedereen hier.”
Zegt één van de Belgen: “Hij heeft drie lullen.”
Zegt de agent: “Daar hebben we wel wat aan, maar hoe weet je dat hij 
drie lullen heeft.”
“Nou,” zegt de Belg, “toen we vanmorgen in het hotel aankwamen, zei 
de ober, hey, daar heb je die Hollander met die drie lullen.”

Gaat niet goed
Een man zit aan de bar en slaat aan de lopende band glazen whisky 
achterover. De barman, enigzins bezorgd, vraagt of alles goed is.
“Nee, het gaat niet goed. Ik heb zojuist mijn vrouw en mijn beste vriend 
in bed betrapt.” 
“Nou,” vroeg de barman, “wat zei je toen tegen je 
vrouw?” “Niets. Ik praat niet meer tegen die trut.”
“Ok, wat zei je dan tegen je beste vriend?”
“Stoute hond! Stoute hond!”

Welke van de 3?
Gisteravond werd ik op weg van het café naar huis aangehouden door 
de politie. “Alcohol-controle; papieren!” snauwde de agent. Ik gaf hem 
de papieren. “Heeft u gedronken?” vroeg hij. Ik zei: “Ik heb geen 
druppel alcohol gedronken.” Agent: “Ok, een kleine test. Stel, u rijdt in 
het donker op straat en er komen u plotseling twee lichten tegemoet, 
wat is dat?” Ik: “Een auto.” Agent: “Tuurlijk, maar welk merk? Een 
Mercedes, een Audi of een BMW?” Ik: “Weet ik veel!” Agent: “Dus toch 
gedronken?” Ik: “Ik garandeer u dat dat niet zo is!!” Agent: “Ok, nog 
een test: Stel u rijdt in het donker op straat en er komt u plotseling één 
licht tegemoet, wat is dat?” Ik: “Een motor!” Agent: “Tuurlijk, dat klopt, 
maar welk merk? Een Honda, een Kawasaki of een Harley?” Ik: “Weet 
ik veel!!!” Agent: “Dus toch gedronken?” Ik werd langzamerhand kwaad, 
dus ik vroeg: “Zo, meneer de agent. Ook een vraagje: er staat een 
vrouw langs de weg. Ze is schaars gekleed, draagt een mini-rokje, 
netkousen en hoge naaldhakken. Wat is dat?” Agent: “Da’s duidelijk, 
dat is een prostitué, oftewel plat gezegd een hoer!” Ik: “Tuurlijk, klopt, 
maar welke? Uw dochter, uw vrouw of uw moeder?”
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De witte streep
Waarom loopt er in rijksgebouwen een witte streep door het midden 
van de gang? Dat is om te voorkomen dat de ambtenaren die te laat 
binnenkomen, botsen met de ambtenaren die te vroeg weggaan. De 
streep is inmiddels weer weggehaald. Het bleken dezelfden te zijn.

Vrachtwagenchauffeur
Een	vrachtwagenchauffeur	neemt	
een liftster mee. Na vijf minuten zegt 
die liftster al: “Hey, zullen we een 
nummertje maken?” “Hou even op, 
zeg,”	zegt	de	vrachtwagenchauffeur.
“Ik ben gelukkig getrouwd, ik heb 
drie kinderen. Daar heb ik helemaal 
geen behoefte aan.” Na een half 
uurtje begint de liftster weer: “Laten 
we nou een nummertje maken.”
De	chauffeur	kijkt	eens	naar	de	liftster,	ze	heeft	joekels	van	tieten.
“Nou,	vooruit	dan,”	zegt	de	chauffeur,	“maar	we	doen	het	wel	onder	de	
wagen.” “Dat is goed,” zegt de liftster.
Dus	de	chauffeur	zet	zijn	wagen	aan	de	kant,	en	ze	kruipen	onder	de	
auto.	Terwijl	ze	zo	bezig	zijn,	ziet	die	chauffeur	ineens	twee	leren	laar-
zen naast zich staan. Een politie-agent. “Wat zijn we aan het doen?” 
vraagt de agent.
“Ik	denk	dat	ik	een	lekke	olieleiding	heb,”	zegt	de	chauffeur.
“Dan mag je je handrem ook wel eens nakijken,” zegt de agent. “Want 
je vrachtwagen staat 400 meter verderop”

In een bar...
In een overvolle bar ziet een man een vreselijk mooi wijf zitten. Hij stapt 
op haar af en vraagt: “Kan ik je wat te drinken aanbieden?” De vrouw 
kijkt hem aan en roept keihard, zodat de hele kroeg het kan horen: 
“WAT...? ME VAN ACHTER NEMEN?” De hele kroeg barst in lachen 
uit en de man trekt zich met een kop als een boei terug tot achter in de 
zaak. Even later komt de vrouw naar hem toe. “Het spijt me”, zegt ze 
“ik ben studente psychologie en ik wilde eens kijken hoe je zou 
reageren, en dat drankje sla ik niet af.” Waarop de man schreeuwt: 
“WAT...?  500 EURO?”

H H H
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MIXTOERNOOIEN 1 JULI 2023

Zoals we ook al in het vorige clubblad schreven, is het op zaterdag 1 
juli a.s. gelukkig weer zover en wordt de traditie van de mixtoernooien 
o.l.v. activiteitenbazin Corian Warthenbergh en medeorganisator 
Steven Mohanlal in ere hersteld. 
De toernooien voor de jeugd zijn van 8.00 – 12.00 uur (JO8/9/10) en 
van 12.30 – 16.00 uur (JO12/13/14/15). Het toernooi voor de senioren 
is	vanaf	17.00	uur	met	een	aansluitende	BBQ.	In	bijgaande	flyers	kun	
je zien hoe je voor 16 juni moet inschrijven en wat deelname je gaat 
kosten. Natuurlijk hopen we op veel aanmeldingen en bedanken alvast 
iedereen, die een helpende hand gaat bieden. Tot 1 juli!

H H H
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VETERANEN

In de afgelopen tijd vonden bij onze “Vets” 2 bijzondere gebeurtenissen 
plaats, waarvan wij het passend vinden om daarover te berichten. 

Allereerst was daar op 15 april de laatste 
wedstrijd bij de Vets van onze jeugd-
voorman Dion Bell, die besloten heeft 
om samen met zijn vrouw Silvia en zijn 
zoons Joey en Nathan deze zomer naar 
Spanje te emigreren. Onze redacteur 
Pascal Janssen heeft met wat hulp van 
onze andere redacteur Jack Engelen 
en onze correspondent Marc van Hout 
een verslagje gemaakt, dat we natuurlijk 
plaatsen met de bijbehorende foto’s.

Afscheidswedstrijd Dion Bell

Op 15 april vond er een bijzondere wedstrijd plaats bij onze Veteranen, 
namelijk de afscheidswedstrijd van Dion Bell. Dion gaat met zijn vrouw 
en kinderen emigreren naar Spanje. Silvia, Joey en Nathan waren als 
supporter dan ook aanwezig.
Ook al is Dion al eens eerder geëmigreerd, naar Limburg, en daarna 
weer teruggekeerd op het oude nest op de Heihoef, toch lijkt het 
afscheid	nu	nog	wat	definitiever.	
Naast zijn spelerscarrière bij ons clubje is Dion ook al jaren als 
vrijwilliger actief. Dat zit sowieso bij de familie Bell van oudsher in het 
bloed. Door het coachen en trainen van zijn jongens heeft Dion het 
plezier ontdekt in het (bege)leiden van de gehele jeugdafdeling en hij 
heeft dat nu ruim 10 jaar gedaan als jeugdleider/trainer en iets later als 
voorzitter jeugdafdeling en hoofdbestuurslid.
Als voetballer is zijn rol de laatste jaren steeds minder intensief gewor-
den maar een afscheid van zijn vrienden bij de huidige veteranen kan 
natuurlijk niet ontbreken. Dion was er zelfs zo mee bezig dat hij vooraf 
toch maar weer een keertje is komen trainen. 
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In ‘n zeer armzalige wedstrijd van onze kant, bracht Dion ‘n lichtpuntje 
in de 2e helft door in te vallen. Uiteraard mocht zijn befaamde kunst om 
juist in de man te draaien niet ontbreken. Zo’n 
10 minuten voor tijd kreeg hij een publieks-
wissel, al dacht Stef daar duidelijk anders over, 
die gaf hem dan ook een rode kaart. Ook 
waren er (oranje) bloemen geregeld en een 
kaart met gelukwensen van zijn teamgenoten. 
Onder applaus verliet Dion voor de laatste 
maal het Tivoliveld als speler.
Na de wedstrijd werd er uiteraard nog wat na 
gezwetst in de kantine met een biertje erbij.
Chapeau	voor	Dion	en	zijn	gezin	voor	de	fijne	inbreng	die	zij	al	die	tijd	
bij onze vereniging hebben gebracht!
Veel geluk, succes en liefde toegewenst onder de Spaanse zon.

We sluiten af met een selectie van de overige foto’s.

G G G
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Als 2e bijzonder evenement was daar op 29 april de te elfder ure in het 
leven geroepen strijd om de “Ronald Geldhof Penalty Bokaal”. 
Omdat de laatste thuiswedstrijd is verzet naar 20 mei hadden 
Guillaume Stubbs en Vincent Prudon ‘n alternatieve seizoenafsluiting 
(incl. BBQ) georganiseerd. Ook hiervan heeft Pascal (dit keer alleen 
met wat hulp van Marc) een verslagje gemaakt en verderop plaatsen 
we dat ook. Natuurlijk proberen we dat op te leuken met ons ter 
beschikking staande foto’s.

De Ronald Geldhof penaltybokaal 2023

Op 29 april werd zeer spontaan door Vinnie en 
Stubbs een penaltybokaal georganiseerd. Omdat het 
weekendje weg (nog) niet van de grond is gekomen, 
namen zij het voortouw voor zo een soort last-minute 
afsluiting inclusief barbecue. 

We verzamelden ons rond 15.30 uur want het 
toernooi zou om 16.00 uur van start gaan. Beekie 
(Tommy Bekelaar,red)  was gestrikt als keeper en hij 

begon vrijwel direct met de warming-up. De andere aanwezigen 
begonnen met een gele rakker, uit het eerste vaatje dat gesponsord is 
door Hakan vanwege een verloren weddenschap, of een ander 
drankje. Uiteindelijk begon het toernooi wat later doordat een speler 
(uiteraard Diego) fashionably late aankwam.

Aangezien penaltyschieten altijd een loterij is, werd er geloot wie mocht 
beginnen met de strafschoppenserie. Pasje mocht beginnen, daarna 
volgden in willekeurige volgorde, Rob Lemmens, Henk vd Boomen, 
Sebas Prudon, Mike Bekelaar, Guillaume Stubbs, Ronald Geldhof, 
Frank vd Ven, Marc van Hout, Vincent Prudon, Diego Guzman 
Hernando, Hakan Arici, Daan Veldhuis en Jack 
Rooijakkers. Het principe was uiteraard simpel, als je 
miste dan lag je er meteen uit.  Na een paar rondes 
waren in de 5e ronde uiteindelijk nog 3 man over, Rob 
Lemmens, Henk vd Boomen en de naamgever van 
de bokaal  Ronald Geldhof.
In de 6e ronde wist alleen Henk nog te scoren en 
zo legde hij beslag op de prachtige bokaal. Vinnie 
ging meteen aan de slag om de eerste naam in deze 
wisseltrofee in te graveren.
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Na de huldiging werden er nog wat biertjes gedronken en vooral veel 
gezwetst. Ook de bbq werd aan geslingerd en enkele vrijwilligers 
gingen volop staan vleesdraaien, Corian verzorgde ondertussen de 
frietjes en ook werden er stokbrood en salades op tafel gezet. Naast 
de keeper en de penaltynemers waren ook Pleun en Fenna (gezin van 
Daan), Belle (vrouw van Pasje), Dave en Dennis aanwezig. Later op 
de avond werd er behalve gezwetst en gedronken ook nog gedanst. 
Ook waagden een paar mannen zich nog aan een tweede ronde 
strafschoppen.
Ronald en Jack lieten aan ons allen weten dat het weekendje weg voor 
volgend jaar vastgesteld is op 24 mei 2024.
Al met al een zeer geslaagde en gezellige dag.

En natuurlijk besluiten we ook nu met de overige foto’s.

H H H
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(door onze quiz-redactie)

In het begin van deze jaargang zijn we gestart met deze nieuwe 
rubriek, die eigenlijk niet helemaal nieuw was, omdat we in het hele 
grijze verleden 1 of 2 jaargangen enkele malen een soortgelijke rubriek 
gepubliceerd hebben. We gaan nu verder met de 6e aflevering hiervan.

In de 4 eerste edities hadden we resp. Angelique Janssen, Stefan 
Bell, Stef Verdonschot en Ralf Walravens als “Mystery Guest” en in 
het vorige clubblad stelden we jullie voor aan onze 5e “Mystery Guest”. 
We gaven je nog mee, dat het een “hij” is in de leeftijdscategorie 25-35 
jaar, die al een aantal jaren bij de senioren in de selectie speelt en wat 
nevenfuncties had of heeft. We laten hier nog een keer de bijbehoren-
de afbeeldingen zien.
Onze “Mystery Guest” van vorige maand
Als baby (foto links) en als 8 á 9-jarige (foto rechts)

Dan is het nu tijd om bekend te maken wie het was:

Joey Klaassen
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Joey is de laatste jaren de veel 
scorende spits van het 1e/2e. 
En hij heeft of had ook enkele 
nevenfuncties, waarvan wij die 
van het Zwarte Pietje bij de 
bezoeken van de Sint bij onze 
jeugd met name noemen.

Ook deze keer hadden onze 3 trouwe inzenders (Tonnie Janssen, Dinie 
Groeneveld en Ine Engelen) er weer veel moeite mee. Met een extra 
aanwijzing (van je familie moet je het hebben) wist alleen Ine de goede 
oplossing in te sturen. Tonnie en Dinie lieten ons weten geen idee te hebben. 
Het was wel leuk, dat onze vorige “Mystery Guest” Ralf Walravens ons ook 
nog een goede oplossing stuurde.
Natuurlijk hebben we weer een nieuwe “Mystery Guest”, laten we nog even 
uitleggen wat de bedoeling is.
Wij tonen historische foto’s van een bekende Tivoliaan en jullie mogen raden 
wie dat is. Mocht je daar zin in hebben, dan kun je de oplossing sturen naar 
onze mail, t.w. svtivoliclubblad@gmail.com. In een volgend clubblad verklappen 
we dan wie het geweest is en maken een eventuele uitslag bekend. En we 
stellen jullie dan weer voor aan een andere bekende Tivoliaan.
Het kan natuurlijk ook zijn, dat jullie zelf fantastische ideeën hebben voor 
eventuele kandidaten voor deze rubriek. In dat geval vragen we je om die bij 
ons bekend te maken en minimaal 1 historische en 1 recente foto van hem of 
haar aan ons door te sturen naar hetzelfde mailadres. We zijn benieuwd! 
Onze “Mystery Guest” van deze maand
Ook deze keer willen we weer niet al te veel verklappen, maar toch enkele 
aanwijzingen: Het is een man tussen de 60 en 65 jaar en al de hele 21e eeuw 
een belangrijk lid op velerlei nevengebied, vooral bestuurlijk.

Als peuter (1 á 2 jaar, foto links), als kleuter (5 á 6 jaar, foto midden) 
en als lagere scholier (zo’n jaar of 7, foto rechts)

H H H
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GEINTJES VOOR DE KLEINTJES

Deze opnieuw in het leven geroepen oude rubriek 
bevalt ons prima. Hierbij de 6e aflevering van de 
nieuwe “Geintjes voor de kleintjes”.

* Een loodgieter komt ‘n lekke kraan repareren bij een neurochirurg. 
Na twee minuten werk is de klus geklaard en geeft 
hij een rekening van € 125,-. “Wat, € 125,-”, roept de 
chirurg uit, “dat reken ik als chirurg nog niet eens!” 
“Ik ook niet toen ik nog chirurg was”, antwoordt de 
loodgieter, “en daarom heb ik me laten omscholen tot 
loodgieter!”

* Er zaten drie mannen op een bankje. De eerste man kan alleen maar 
ja, ja zeggen. De tweede man kan alleen maar mes en vork zeggen. 
En de derde man kan alleen maar olé, olé, olé, olé zeggen. Komt er 
een politieagent voorbij, die zegt tegen de drie mannen:  
“Hebben jullie een vrouw vermoord?”  
De eerste man zegt: “Ja, ja!” 
Zegt de agent: “Zo en waarmee dan wel?” 
Zegt de tweede man: “Mes en vork!” 
Zegt de agent weer: “Dan moeten jullie meteen naar de gevangenis!” 
Waarop de derde man zegt: “Olé, olé, olé, olé!!!!!!”

* Onderwijzer: “Noem vier leden van de familie van de katten.” 
Leerling: “Vader Kat, moeder Kat en hun twee jongen.”

* Een man verschijnt voor de vijfde keer aan het loket van de  
bioscoop. Hij koopt zijn vijfde kaartje. De 
juffrouw	achter	 het loket vraagt: “Waarom komt 
u toch steeds weer terug?” Daarop antwoordt 
de man: “Elke keer als ik naar binnen wil, 
scheurt die kerel die bij de deur staat mijn 
kaartje door- midden.”

*	 Jantje	en	Kees	staan	op	een	flat.	Jantje	verliest	zijn	evenwicht	en	valt	
eraf. Kees zegt: ”Heb je pijn?” Jantje zegt: ”Nee!” Kees zegt: ”Iets 
gebroken?” Jantje zegt alweer nee. Kees zegt: “Hoe is het mogelijk!” 
Jantje antwoordt: ”Nou ik ben nog niet beneden!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!”
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* Een gek mag uit het gekkenhuis. Hij komt thuis en zijn broer ziet 
hem en gaat op de tafel staan en roept: “Ik ben een lamp, ik ben een 
lamp.” Dus zijn broer belt het gekkenhuis en zegt: “Mijn broer staat 
hier op de tafel en roept dat hij een lamp is.” 
“O, laat hem maar komen.”  
“Ja, ik ben niet gek, dan zit ik in het donker.”

* Een oen is bij zijn vrienden op bezoek, dan gaat het opeens héél 
hard regenen en onweren, dus zegt een van de vrienden: “Je kunt 
beter hier blijven. Zegt de oen: “Oké, maar dan ga ik wel eerst mijn 
tandenborstel en pyjama halen!”

* Het is geel met zwart, zit in de boom en is levensgevaarlijk.  
Antwoord: Een kuikentje met een machinegeweer.

* Onderwijzer tegen leerling die te laat is: ”Je had om negen uur hier 
moeten zijn.” Leerling: “Hoezo? Is er toen wat gebeurd dan?”

* Jaap Duf en Joop Suf lopen over het strand. Opeens roept Jaap uit: 
“Kijk eens, een dode meeuw!” Joop kijkt omhoog en vraagt: “Waar?”

*  “Wat is de overeenkomst tussen de politie en een briefje van 500 
euro?” ”Als je ze nodig hebt, zijn ze nergens te vinden!”

* De pastoor vraagt aan de klas: ”Kinderen, wat moeten we het eerste 
doen opdat onze zonden vergeven worden?” 
Kleine Ilse: ”Zondigen, meneer pastoor.”

* Marktkoopman tegen zijn nieuwe hulp: “Als ik veertig appels in mijn 
linkerhand heb en vijftig in mijn rechterhand, wat heb ik dan?” 
Hulp van de marktkoopman: “Grote handen.”

* Gesprek in een bloemenzaak:  
”Zijn dat kunstbloemen?” 
”Natuurlijk.” 
”Ja, wat is het nu? Kunst of natuurlijk?” 
”Kunst natuurlijk.”

H H H
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TIVOLI GESPOT

Ons jeugdkaderlid Abdullah Janssens, wiens zoon bij 
ons in de JO14-1 speelt, was onlangs op vakantie in 
Oostenrijk, om precies te zijn in de plaats Bludenz in 
de deelstaat Vorarlberg. In de buurt bezochten zij de 
stad Dornbirn en daar kwamen ze heel toevallig een 
kroeg met een wel heel vertrouwde naam tegen, t.w. 

Tivoli Kellerbar.

Er werd ons een foto daarvan opgestuurd met toevoegingen als:
“Zelfs daar zijn we bekend” en “Ons nieuwe clubhuis?”. 
Natuurlijk laten we hier die foto met nog enkele aanvullingen van onze 
kant graag aan jullie zien.

H H H
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SAMENWERKINGSVERBAND TIVOLI EN LAUREUS

In het begin van dit seizoen is onze jeugdafdeling een samenwerking 
gestart met de Stichting Laureus Foundation Nederland. In bijgaand 
bericht wordt het programma “Alleen Jij Bepaalt” (AJB) toegelicht.

Sporten. Je doet het omdat het goed voor je is. Of omdat je het leuk 
vindt. Maar voor sommige jongeren betekent sport méér dan dat. Zo 
hoopt de Laureus Foundation Nederland een positieve gedragsveran-
dering te bewerkstelligen bij jongeren die meedoen aan het programma

“Alleen jij bepaalt wie je bent”. 

SV Tivoli en AJB zijn sinds het begin van dit seizoen een 
samenwerking aangegaan, waarbij jongeren een extra moment in de 
week hebben om te kunnen voetballen.  Hiermee biedt AJB een veilige 
en positieve gestructureerde vrijetijdsbesteding en steun bij de weg 
naar volwassenheid.
Vanuit het Vakcollege en het Aloysius is inmiddels de eerste groep 
jongens en meisjes gestart met de trainingen o.l.v. de hoofdtrainer 
Tyrone Maria en assistent-trainer Wim Vermeulen.

Wij wensen alle deelnemers een ontzettend prettige tijd toe.

Dion Bell (voorzitter jeugd SV Tivoli) & Dennis Verhoofstad 
(Coördinator AJB)

H H H
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TSC – INTERNATIONAAL TOERNOOI (JO13) 
(van onze secretaris en correspondent Marc van Hout en onze  
redacteur Jack Engelen)

In het vorige clubblad plaatsten we een bijbehorende tekst, die we 
onderstaand opnieuw publiceren met sommige geactualiseerde 
aanpassingen. 

In het weekend van 17 en 18 juni 2023 wordt 
er een groots opgezet internationaal toernooi 
(“TSC International Tournament 2023”) 
georganiseerd door vv TSC Oosterhout voor 
jeugdteams in de leeftijd onder 13 jaar. Het lijkt 
erop, dat dit een bijzonder toernooi gaat worden 
met deelname van 40 voor het merendeel 
gerenommeerde teams uit binnen- en buiten-
land, zowel uit de prof- als de amateursector. En 
natuurlijk is het zeer speciaal, dat onze Tivoli-

JO13 een uitnodiging heeft gekregen om deel te nemen en daar 
hebben ze uiteraard graag gehoor aan gegeven.

Het Toernooi
Dit toernooi wordt gespeeld in 
Oosterhout (in het zuiden van 
Nederland) bij het sportpark ‘De 
Warande’ (Warandelaan 10-14, 
4904 PC Oosterhout) op de velden 
van vv TSC Oosterhout. Het 
toernooi is voor de U13 (geboor-
tejaar 2010) en is een unieke mix 
van amateur- en professionele teams. De deelnemers komen uit heel 
Europa (en zelfs daarbuiten), het is de kans voor een amateurspeler 
om tegen de club van je dromen te spelen en er kunnen slechts 
maximaal 40 teams deelnemen. Ieder team speel 8 of 9 wedstrijden 
van 25 minuten, verdeeld over beide toernooidagen (5 op zaterdag en 
3 of 4 op zondag), we spelen 11 tegen 11. In de 1e poulefase zijn de 
professionele teams en de amateurteams door elkaar gemixt, na de 1e 
poulefase gaan de winnaars en nummers 2 door naar de Gouden 
Route en de nummers 3,4 en eventueel 5 volgen de Zilveren Route. 
Beide routes hebben een winnaar die met een mooie beker naar 
huis gaat.
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Het sportpark
Het “TSC International Tournament” wordt gespeeld op het sportpark 
van vv TSC Oosterhout. Daar zijn 5 speelvelden waarvan 2 kunstgras 
en 3 natuurgras. Het sportpark is enkele jaren geleden volledig 
gerenoveerd, de kleedkamers, kantine en speelvelden zijn allemaal in 
perfecte staat en het hoofdveld met de oude tribune vormt een 
fantastisch	decor	voor	de	finale	van	het	toernooi.

De organisatie
Het “TSC International Tournament” wordt georganiseerd door 4 erg 
betrokken voetbalfans, die alle 4 betrokken zijn 
bij vv TSC Oosterhout. We werken samen met 
onze Duitse partner Fritz Raddatz, die al vele 
jaren ervaring heeft met het organiseren van 
gelijkaardige toernooien voor de U10 en U11 in 
Hannover. Daarnaast wordt de organisatie 
ondersteund door een grote groep vrijwilligers, 
die beide dagen op het sportpark aanwezig is 
om mee te helpen een onvergetelijke ervaring 
te maken voor de deelnemers, fans en toe-
schouwers. De scheidsrechters en grensrechters zijn van het niveau 
dat je van het toernooi mag verwachten. De scheidsrechters en 
grensrechters zijn allemaal van minimaal amateurdivisie-niveau en 
sommigen zijn regelmatig betrokken bij jeugdinterlands.

De vorige edities
De eerste editie van het “TSC International Tournament” werd in 2019 
gehouden. Bij deze 1e editie hadden we al een mooie mix van 
amateur- en professionele teams vanuit heel Europa en zelfs een 
deelnemer uit Algerije.
De bekende teams die in 2019 deelnamen, waren AC Milan, Inter 
Milan,	Paok	Saloniki,	Galatasary,	Benfica,	Stabaek,	Hammerby,	ADO	
Den Haag en NAC Breda. Aangevuld met minder bekende 
professionele teams en amateurteams uit Nederland, België, 
Denemarken, Duitsland, Oostenrijk hadden we een fantastisch 
deelnemersveld van 37 teams. Na 2 prachtige dagen met fantastische 
wedstrijden	werd	de	finale	tussen	Galatasary	en	Inter	Milan	gewonnen	
met 0-1 door het team van Inter Milan.
De foto’s van deze 1e editie kun je hier vinden:
https://www.flickr.com/photos/182337469@N08/sets/72157709289379076/ 
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De edities van 2020 en 2021 konden helaas niet doorgaan, maar in 
2022 konden we dan eindelijk onze 2e editie spelen. Deze 2e editie had 
een top deelnemersveld, 24 amateurteams en 16 professionele teams 
(Juventus, AC Milan, Bayern München, RB Leipzig, BVB Dortmund, 
Borussia Mönchengladbach, PSV Eindhoven, Vitesse, Heerenveen, 
WIllem II, RB Salzburg, Randers FC, Esbjerg, Djurgårdens, Vejle BK en 
FC Victoria Rosport). Twee top dagen met mooie wedstrijden 
resulteerden	in	een	finale	tussen	Borussia	Mönchengladbach	en	
Dortmund, welke uiteindelijk gewonnen werd door Borussia
Mönchengladbach na strafschoppen.
De foto’s van de 2e editie kun je hier vinden:
https://www.flickr.com/photos/182337469@N08/sets/72177720300240113/ 
De	film	van	2022	op	YouTube	vind	je	via	deze	link:
https://www.youtube.com/watch?v=uKSSXlJX-ow&t=2s 

Deelnemersveld 2023
Met de 40 teams, die zich inmiddels hebben ingeschreven, is het 
deelnemersveld compleet. 
Hier volgt een opsomming en de logo’s van die 40 teams:
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vv TSC – Nederland, Borussia Mönchengladbach (Duitsland), Bayer 04 
Leverkusen (Duitsland), SC ‘t Zand (Nederland), De Betrokken Spar-
taan (Nederland), vv Baronie (Nederland), Aarslev Boldklub 
(Denemarken), 1. FC Köln (Duitsland), Paris Saint-Germain FC 
(Frankrijk), Esbjerg fB (Denemarken), Koninklijke HFC (Nederland), 
Bodø/Glimt (Noorwegen), IFK Stocksund fc (Zweden), SV Nootdorp 
(Nederland), Excelsior Rotterdam (Nederland), PAOK Saloniki (Grie-
kenland), PSV (Nederland), Vålerenga IF (Noorwegen), vv Gemert 
(Nederland), Soccer Academy Breda (Nederland), Górnik Zabrze 
(Polen), IFK Stocksund fc 2 amateurs (Zweden), AC Milan (Italië), 
Djurgårdens IF (Zweden), FC Dinxperlo (Nederland), PAOK Diaplasis 
(Griekenland), SV Schalkhaar (Nederland), Calcio Academy 
(Duitsland), vv Geldrop (Nederland), Hellerup IK (Denemarken), Ne-
wcastle United (Engeland), Wooter Academy (Nederland), S.V. Tivoli 
(Nederland), HBS (Nederland), MVLA California (United States), 
Feyenoord (Nederland), rkvv Westlandia (Nederland), SCBP’22 
(Nederland), B.93 (Denemarken) en HVV Hollandia (Nederland).

Op de website van TSC Oosterhout (https://tsc-international-tournament.nl/) 
kun je alles nog eens nalezen.

Tot slot
Aangezien het een tweedaags toernooi is, is het voor de meeste 
deelnemers prettig om te overnachten. De organisatie biedt diverse 
mogelijkheden tot overnachting in Oosterhout met verblijf in diverse 3* 
en 4* hotels in de regio of in bungalowpark “De Katjeskelder”, op 
loopafstand van het sportpark. Er kan gekozen worden voor 2 à 3 
overnachtingen inclusief ontbijt. Maar zelf regelen of niet overnachten 
met alleen maar deelname aan het toernooi behoort ook tot de 
mogelijkheden. Voor de trainers en spelers is er gedurende het toer-
nooi lunch, drinken en fruit beschikbaar op het sportpark. 
Om in contact met de organisatie te komen kun je een mail sturen naar: 
tsc.international.tournament@gmail.com1. Zij helpen je graag met al je vragen 
over deelname, verblijf of andere toernooizaken.

Al met al lijkt het ons een geweldige 
ervaring te worden voor onze 
jongens van de JO13, die ze niet snel 
zullen vergeten.

H H H
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UIT DE MEDIA – HOMOFOBIE

Van het ED/ed.nl en eventueel andere bronnen plaatsen we in uw 
clubblad volgens ons interessante artikelen.

Op 1 mei 2023 verscheen er op amateurvoetbaleindhoven.nl een 
artikel over zo geheten “Homofobie”. Omdat in dit artikel een rol is 
weggelegd voor o.a. Mandy Klaassen van onze dames, plaatsen we 
dat bericht hier.
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Met een klik op deze link kom je direct bij dat artikel:
https://amateurvoetbaleindhoven.nl/schelden-tegen-homos-meteen-rood-en-een-flinke-
schorsing

H H H
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ALGEMENE LEDENVERGADERING 12 APRIL 2023

- Annex 1 -

NOTULEN ALV VAN WOENSDAG 12 APRIL 2023

1. Opening
Stefan opent de vergadering om 20:07 uur en heet iedereen van harte 
welkom. Hij verklaart waarom we later in het seizoen zijn dan gebrui-
kelijk. Met 29 aanwezigen, inclusief het bestuur, en 3 afmeldingen is 
het quorum niet behaald. De eerste ALV wordt gesloten en de tweede 
wordt om 20.09 uur direct geopend.
Omdat de Nieuwjaarsreceptie bij uitzondering eerder is geweest dan 
deze ledenvergadering zijn de jubilarissen inmiddels al gehuldigd, maar 
niet minder gewaardeerd dus worden deze alsnog genoemd. Dit waren: 
Jeffrey	de	Haas,	Bas	van	Hoof,	Freddy	Meulensteen	en	Henri	Vaessen	
(allen 25 jaar lid), Juul van Hout (40 jaar), Hans Verbaal (50 jaar) en 
Henk Iedema en Henk Leuverman (beide 60 jaar lid). Daarnaast zijn er 
op de Nieuwjaarsreceptie nog tien andere jubilarissen gehuldigd, zij zijn 
in een eerdere ALV al ter sprake gekomen. 
Stefan vraagt de vergadering om 1 minuut stilte te houden voor de (ex-)
leden en dierbaren die ons sinds de vorige ALV zijn ontvallen, te weten 
Noud vd Vleuten, Leny Sanders, Jan Heijink, Lenie van Heesewijk en 
Cor de Waal. 

2. Goedkeuring notulen ALV 10-11-2021
Zoals gebruikelijk worden de notulen van de vorige ALV niet meer 
voorgelezen. De leden hebben deze kunnen zien in het meest recente 
clubblad en in die van direct na de ledenvergadering. Er zijn geen 
opmerkingen, waardoor de notulen als zodanig worden goedgekeurd.

3. Jaarverslag secretaris
Marc van Hout leest het verslag voor. Er zijn geen op- of 
aanmerkingen. Stefan vult het verhaal nog aan dat de groei van de 
vereniging en met name de jeugdafdeling positief is, maar dat hierbij 
ook extra werkzaamheden komen kijken. Hij laat nog een vraag achter 
bij de aanwezigen: hoe kunnen we voetballen én met elkaar deze 
positie als club behouden of zelfs verbeteren?
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4. Financieel jaarverslag penningmeester
Stefan deelt de jaarverslagen met de begrotingen en resultaten van de 
afgelopen seizoenen, sinds de uitbraak van Corona, om zo een helder 
beeld te schetsen van het verloop van deze periode.
In seizoen van de Corona-uitbraak ‘19/’20 kende Tivoli een negatief 
resultaat van ongeveer €4.000,-. Dit was mede te wijten aan de 
letterlijke voorraden, die mede door een per directe sluiting van de 
kantine en stop van het voetbal onverkoopbaar waren geworden. Ook 
had de overheid nog geen subsidieregeling opgetuigd om dit te 
compenseren. De eerste gelden van deze subsidieregelingen 
ontvingen we een seizoen later (‘20/’21). Mede door die compensaties 
kende	Tivoli	op	financieel	vlak	een	uitstekend	jaar,	met	een	positief	
resultaat van zo’n €12.000,-.
Het afgelopen seizoen was een zo goed als Corona-vrij jaar, waarin in 
ieder geval alle wedstrijden weer gespeeld zijn. Echter deed dit seizoen 
de energiecrisis haar intrede in Nederland. Stefan vat kort de situatie 
samen: De douches zijn gasloos, dus op elektriciteit. De zonnepanelen 
op de kleedlokalen compenseren Tivoli niet, maar komt op één “berg” 
bij de gemeente en voorzien niet 1-op-1 de panden waar zij op liggen. 
Daarnaast zijn de kantineinkomsten ten opzichte van voor Corona wel 
aanzienlijk gedaald, van zo’n €55.000 naar €35.000,-. Er zijn geen 
vragen na de uitleg.

5. Verslag kascommissie
Henk van de Boomen en Wim Vermeulen (vervangend 
kascommissie-lid bij afwezigheid van Frank van de Ven) hebben eerder 
deze avond de kascontrole uitgevoerd. Henk draagt voor dat de cijfers 
zijn gebaseerd op de werkelijke baten en lasten. Hiermee geeft de 
jaarrekening een getrouw beeld van de werkelijkheid, zowel op de 
afdeling voetbal als de afdeling kantine. Stefan vraagt de leden 
décharge te verlenen en deze wordt verleend.  

6. Vaststellen begroting en contributie 2023-2024
Stefan legt uit dat hetzelfde negatieve resultaat is begroot dan het 
afgelopen seizoen. Dit is uiteraard niet het doel, maar wel de 
werkelijkheid. Daarnaast is er voorzichtig begroot. De grootste 
veroorzaker hiervan zijn de onzekere energiekosten. Hierdoor rekenen 
de leveranciers deze hogere kosten ook door in hun producten, 
waardoor de producten die Tivoli afneemt in zijn geheel duurder zijn.
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Om de stijgende kosten te kunnen ondervangen en om wat ruimer in 
de jas te zitten, doet Stefan een aantal voorstellen voor contributie-
verhoging, waar zo direct over gestemd gaat worden. Er is wederom 
onderzoek gedaan naar andere verenigingen in Eindhoven en daaruit 
blijkt dat Tivoli (een van de) goedkoopste clubs is, dit blijft ook na de 
voorgestelde verhogingen. Echter heeft Tivoli de laatste jaren sommige 
contributies niet altijd verhoogd naar aanleiding van de stijgende 
kosten, dus er dient her en der ook een kleine inhaalslag gemaakt te 
worden. Hierdoor worden de volgende voorstellen gedaan, die middels 
een stemming allemaal zijn aangenomen:
•	 Contributie	senioren	is	€185,-.		Voorstel:	komend	seizoen	naar	€200.	

Stemming: unaniem aangenomen. 25 voor, 0 tegen.
•	 Contributie	veteranen	is	€160,-.	Voorstel:	dit	blijft	lager	t.o.v.	de	 

senioren door het kleiner aantal wedstrijden.  
Stemming: unaniem aangenomen.

•	 Contributie	reserveleden	is	€65,-.	Voorstel:	de	geldende	voorwaar-
den hiervoor blijven gelijk. Stemming: unaniem aangenomen.

•	 Contributie	algemene	leden	(verenigingsleden	en	donateurs)	is	€35,-.
Voorstel: de geldende voorwaarden hiervoor blijven gelijk.  
Stemming: unaniem aangenomen.

•	 Contributie	jeugd	(JO8	t/m	JO19)	is	€110,-.	Voorstel:	komend	 
seizoen naar €155, hier wordt de grootste inhaalslag gemaakt en dit 
leidt tot vragen. Deze zijn in de rondvraag beantwoord, waarna ook 
dit voorstel is aangenomen. Stemming: aangenomen. 19 voor,  
1 tegen en 5 onthielden zich van stemmen.

•	 Contributie	Welpen	(JO5	t/m	JO7)	is	€140,-.	Voorstel:	komend	 
seizoen naar €150, hiermee blijft Tivoli laagdrempelig en vergelijk-
baar met andere clubs. Stemming: unaniem aangenomen.

•	 Invoering	inschrijfgeld	€10,-.	Voorstel:	het	inschrijfgeld	wordt	 
verhoogd naar €25, zodat de vaste afdracht van Tivoli voor de KNVB 
worden gedekt. Ook bij andere clubs is dit gebruikelijk.  
Stemming: unaniem aangenomen.

7. Verkiezing nieuwe kascommissie
Stefan vraagt of er nieuwe vrijwilligers zijn. Frank van de Ven meldt 
zich wederom aan, ook Fred Meulensteen meldt zich aan. Stefan 
bedankt de commissie en zal begin volgend seizoen een afspraak 
plannen voor de controle.
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8. Bestuursverkiezing
Volgens de statuten is dit jaar de voorzitter aan de beurt om af te 
treden en zich indien gewenst herkiesbaar te stellen, maar aangezien 
deze functie nog steeds vacant is, kan hier niet over gestemd worden. 
Volgend jaar is de secretaris Marc van Hout aan de beurt en het jaar 
erop penningmeester Stefan Bell. 

9. Samenstelling hoofdbestuur
Er zijn wat ontwikkelingen binnen het hoofdbestuur geweest en Stefan 
neemt het woord om deze toe te lichten:
Hoofd Jeugdzaken: is Dion Bell, alleen hij emigreert na het seizoen 
2022/2023 en gaat zijn taken neerleggen. Er is momenteel een 
gegadigde	om	Dion	op	te	volgen,	maar	dit	is	nog	niet	officieel.	
Hoofd Activiteiten: was Semra Arici; wordt (is) Corian Wartenbergh.
Hoofd Sponsoring: was John Hanraths, is vacant
Stefan doet nogmaals een verzoek aan de leden om de handen uit de 
mouwen te steken. Niet alleen voor de genoemde rollen, maar ook voor 
allerlei diensten waarbij hulp hard nodig is. Leden die iets willen doen 
kunnen zich melden bij het bekende bestuur. 

10. Rondvraag
Ralf Walravens:  Is het regelmatig/vaker borstelen van de kunstgras-
velden mogelijk aan te vragen bij de gemeente? Nu is het veld nog vrij 
goed, maar anders dreigt dit snel onbespeelbaar te worden.
Antwoord: Deze mogelijkheid en het schema hiervoor worden 
opgevraagd bij de gemeente. 
Ralf Walravens:  Zijn er mogelijkheden op de goals vast te leggen? Nu 
komt het vaak voor dat goals op het veld staan of juist naar een ander 
veld zijn verplaatst, ook gaan deze sneller kapot als hier niet zorgvuldig 
mee omgegaan wordt.
Antwoord: In het volgende gesprek met RPC zal dit nogmaals 
aangekaart worden en zullen er afspraken gemaakt worden. In principe 
hoort bij ieder veld een vast aantal goals, die door beide verenigingen 
gebruikt moeten kunnen worden. 
Wim Vermeulen: Het komt regelmatig voor dat een bestuurslid 
onbereikbaar is, kunnen we daar wat aan doen?
Antwoord: Zoals gezegd heeft het bestuur weinig “handjes”, hierdoor 
zal niet altijd alles even snel worden opgelost omdat er prioriteiten 
gesteld moeten worden. Daarnaast helpt het ons als de vragen aan de 
juiste personen gesteld worden, iets wat nu ook niet altijd goed gaat. 




42

Wim Vermeulen: Is er een mogelijkheid om de binding tussen selectie 
en jeugd te vergroten, bijvoorbeeld door trainingen te geven?
Antwoord: Wij gaan dit als bestuur nu niet verplichten, maar het staat 
(jeugd)trainers vrij om het te vragen. 
Stef Verdonschot: Wat is de status van de AED aanvraag?
Antwoord: Deze is inmiddels op het park aanwezig en kan door 
iedereen worden gebruikt. De aanduiding & bewegwijzering wordt door 
de gemeente geregeld en er ligt ook een vraag met betrekking tot de 
vergoeding hiervoor. Dit wordt ondertussen verder uitgezocht.
Vervolgens volgden een aantal vragen m.b.t. de contributieverhoging 
Jeugd
Joost van der Heijden: Ook wij ervaren problemen met een aantal 
trainingsfaciliteiten, waaronder de eerder genoemde goals. Gaat hier 
ook budget naar toe bij de voorgestelde contributieverhoging?
Antwoord: Hier zal inderdaad meer budget voor zijn, zaak is natuurlijk 
wel om er met zijn allen voor te zorgen dat alles weer zoals het hoort 
wordt opgeborgen/opgeruimd. .
Fred Meulensteen: Uit het voorgestelde contributievoorstel blijkt dat de 
jeugd tenues krijgt, wat krijgen de senioren? 
Antwoord: Dit is verkeerd verwoord of verkeerd begrepen. De jeugd 
krijgt geen tenues maar “huren” tenues, hierdoor wordt hetzelfde 
beleid als bij de senioren gehanteerd. De bedoeling is dat ze deze 
week afgemaakt worden. Vervolgens zullen de materialen per team 
geïnventariseerd worden en zal er bekeken worden of er nog spullen 
besteld dienen te worden. Er wordt gekeken of er slotjes op de kastjes 
komen, zodat ieder team een “eigen” kastje krijgt
Danny Wartenbergh: Wat gebeurt er als er shirts verdwijnen en wie 
vergoed dit?
Antwoord: Er wordt gewerkt met een gezamenlijke teamtas. Bij het 
kwijtraken zullen de kosten verhaald worden op het team. De leider is 
verantwoordelijk voor het beheer van deze teamtas, maar mag de 
wasbeurten uiteraard uitbesteden aan teamleden. Hiermee volgen we 
het beleid van de senioren, het tenue blijft dus altijd eigendom van de 
club.
Fred Meulensteen: Zijn shirtsponsors bij de jeugd nog toegestaan? Als 
er shirts aan jongere leden worden uitgegeven omdat de huidige 
dragers eruit gegroeid zijn, bestaat de kans dat er verschillende 
sponsoren in een elftal lopen. 
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Antwoord: Vanaf nu zullen er geen nieuwe shirtsponsors meer 
toegelaten worden, tenzij het een algehele shirtsponsor voor de jeugd 
betreft. Hierdoor lost dat probleem zich “vanzelf” op. Uiteraard is het 
wel toegestaan om andere zaken zoals tassen, trainingspakken en 
dergelijke te sponsoren. 

11. Pauze
Stefan biedt de aanwezigen het gebruikelijke drankje aan van de S.V. 

12. Beantwoorden rondvraag
Zie bij punt 10 voor de antwoorden.

13. Sluiting
Stefan bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en voor de positieve 
betrokkenheid bij deze vergadering. Om 22:10 uur sluit Stefan de 
vergadering.

De secretaris,
Marc van Hout

G G G
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- Annex 2 -

JAARVERSLAG SECRETARIS 2021 - 2022
Na een periode vol met voornamelijk negatief nieuws voor het 
amateurvoetbal gloorde er aan het begin van het seizoen 2021-2022 
weer hoop: er kon voor het eerst sinds lange tijd weer gevoetbald 
worden. De vraag was echter voor hoe lang. 

Toen de winter naderde, volgden de maatregelen zich weer in rap 
tempo op. Zo begon het met een verbod op supporters langs de lijn en 
was de kantine alleen toegankelijk met verplichte QR-codes en vaste 
zitplekken. Later kwam hier een vervroegd ingelaste winterstop bij, 
waardoor 2022 een wel erg vol programma kende. Door deze 
maatregelen waren activiteiten ook zo goed als onmogelijk en dit ging 
onder andere ten koste van de nieuwjaarsreceptie.
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Ondanks de maatregelen zijn wij hier als club redelijk goed 
uitgekomen. De jeugdafdeling zette haar groei gestaag door en had tot 
en met de JO-13 alle leeftijdscategorieën bezet, wat de doorstroming 
uiteraard ten goede komt. Met een zestal seniorenteams, waaronder 
een dames- en veteranenteam, bleef dat aantal gelijk, dus ook hier 
waren de Corona-gevolgen vooralsnog niet merkbaar.

Behalve Corona is de maatschappij als geheel de laatste jaren 
behoorlijk aan het veranderen. Wat kan nog wel en wat niet meer? Wat 
mag nog wel en wat juist niet? Die vraagstukken spelen uiteraard ook 
binnen onze club, hierdoor waren we genoodzaakt om Pascal Janssen 
als vertrouwenspersoon aan te stellen. Daarnaast zijn we volop bezig 
met het verkrijgen van een VOG voor onze kaderleden op kritieke 
functies, om zo een veiliger sportklimaat te krijgen.

Daarnaast kan een club helaas niet bestaan uit alleen maar 
voetballende leden, om te kunnen voetballen zullen er ook andere 
zaken geregeld moeten worden om dat mogelijk te maken. Dit is iets 
waar	de	club	de	laatste	jaren	flink	onder	te	lijden	heeft.	Er	zijn	weinig	
vrijwilligers beschikbaar en diegenen die wel bereid zijn iets te doen, 
worden met een steeds groter takenpakket belast, waardoor er 
prioriteiten gesteld moeten worden en het dus kan voorkomen dat 
jouw probleem langer blijft liggen of minder goed dan gehoopt, gedaan 
wordt. Dus bij deze nogmaals een oproep aan diegenen die iets voor 
de club willen betekenen om zich te melden.  

Op voetballend gebied waren er natuurlijk wel weer de nodige 
successen te benoemen. Joeri Berende nam afscheid als hoofdtrainer 
met handhaving in de 4e klasse, door na verlenging de nacompetitie te 
winnen. Die nacompetitie was wat ons betreft tekenend voor de 
saamhorigheid binnen de club. In de beslissingswedstrijden stonden 
zowel jongens van het 1e, 2e en 3e aan de aftrap.

Buiten het vaandelelftal waren er nog meer bijzondere momenten. Het 
3e werd kampioen, maar besloten ook dat dit hun laatste jaar was. De 
JO12 werd op basis van hun prestaties ingedeeld bij verschillende 
BVO’s en door die prestaties zijn veel jongens door de BVO’s ingelijfd 
en mogen daar hun dromen najagen. 
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Helaas was er ook triest nieuws en moesten de dames zich in het 
voorjaar terugtrekken, maar zij hebben dit seizoen weer een doorstart 
gemaakt. Daarnaast besloten Wim vd Wiel en Peter Smulders na ruim 
twintig jaar te stoppen met het leiden van hun inmiddels veteranen, 
maar ook zij zijn dit jaar met nieuwe leiding weer begonnen.

Tot slot wil ik iedereen die op wat voor manier dan ook zijn of haar 
steentje heeft bijgedragen aan onze mooie club bedanken voor die 
inzet. En namens het bestuur dank ik de leden voor het in ons gestelde 
vertrouwen.

Eindhoven, 12 april 2023
Marc van Hout, secretaris

G G G
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- Annex 3 -

FINANCIEEL JAARVERSLAG PENNINGMEESTER
(agendapunt 4)
De penningmeester deelt kopieën van de jaarrekening en de Winst- en 
Verliesrekening over het voetbalseizoen 2021-2022 uit aan de 
aanwezigen.	SV	Tivoli	heeft	de	afgelopen	drie	seizoenen	financieel	
voor grote uitdagingen gestaan. In maart 2020 ging alles dicht, 
waardoor SV Tivoli ineens wel kantine-voorraden had, maar geen 
omzet. Het gevolg hiervan was dat SV Tivoli in het seizoen 2019-2020 
een	flink	negatief	resultaat	behaalde.	Het	voetbalseizoen	2020-2021	
was door Corona een onzeker seizoen met mindere omzetten en 
sponsorinkomsten, maar wel met ontvangen subsidies en contributies. 
Het resultaat was hierdoor positief, waardoor SV Tivoli haar Eigen 
Vermogen weer op peil kon brengen.
De penningmeester gaat dieper in op het afgelopen voetbalseizoen 
2021-2022. Kijkende naar de baten (inkomsten) dan is het mooi om te 
zien dat de sponsoring weer terug is op het niveau van voor Corona. 
De kantine-inkomsten zijn vanzelfsprekend enorm gestegen (+ 62%) 
t.o.v. het voorgaande seizoen, maar liggen nog wel lager dan de 
periode voor Corona. Vooral op trainingsavonden ligt de omzet lager.
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Als we kijken naar de lasten (kosten) dan vallen met name de stijging 
van	de	energiekosten	op.	SV	Tivoli	profiteert	(helaas)	niet	van	de	
zonnepanelen, die liggen op de kleedlokalen en waarvan de opbrengst 
centraal naar de gemeente gaan. De hoge energiekosten zijn een zorg, 
omdat deze in het lopend seizoen nog een stuk hoger zijn. Verder zijn 
de kostenstijgingen voor het huren van de velden en de KNVB-kosten 
enorm.  
Deze kostenstijgingen zorgen voor een druk op extra inkomsten, die 
naast hogere prijzen in de kantine ook een stijging van de contributies 
tot het gevolg hebben.
Het afgelopen seizoen heeft SV Tivoli door deze stijgende kosten een 
licht verlies geleden.
De liquiditeit en het eigen vermogen op 30 juni 2022 waren meer dan 
voldoende om op korte en middellange termijn aan de verplichtingen te 
voldoen.	Oftewel	SV	Tivoli	is	financieel	een	gezonde	vereniging.

VERSLAG KASCOMMISSIE
(agendapunt 5)
De kascommissie bestaande uit Wim Vermeulen en Henk van de 
Boomen deelt aan de leden mee, dat ze kascontrole hebben uitgevoerd 
en stellen voor aan de ALV om het bestuur decharge te verlenen voor 
het	gevoerde	financiële	beleid.	Met	een	luid	applaus	wordt	door	de	
leden ingestemd op dit voorstel.

VASTSTELLEN BEGROTING EN CONTRIBUTIE 2023-2024
(agendapunt 6)
De in de kopieën opgenomen begroting is niet gebaseerd op het huidig 
voetbalseizoen. De penningmeester geeft aan dat het zijn ambitie is om 
jaarlijks een klein positief resultaat tussen de € 1.000,- en € 3.000,- na 
te streven. Voor het voetbalseizoen 2022-2023 wordt nog een klein 
verlies ingecalculeerd, omdat de kosten direct stijgen en de verhoogde 
contributie-inkomsten op een later moment ingaan.

G G G

H H H
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SPONSORS EN VRIJWILLIGERS

Omdat de sponsorpagina’s niet meer worden bijgewerkt, kunnen we die 
hier ook niet meer in zijn geheel tonen. Wel laten we hier nog steeds 
deze pagina zien om daarmee namens SV Tivoli in elk geval alle 
sponsors en vrijwilligers te bedanken.



48

- de algemene ledenvergadering heeft plaatsgevonden
- de opkomst niet erg groot was
- er desondanks veel te bespreken viel
- de laatste vergadering hiervoor al meer dan 1,5 jaar geleden was
- in dit clubblad de verslagen van deze afgelopen vergadering terug te 

lezen zijn
- de veteranen afscheid hebben genomen van een trouwe Tivoliaan 
- Dion Bell hier zelf om verzocht had
- zijn wens graag ingewilligd werd
- hij met zijn gezin naar Spanje gaat emigreren
- onze JO13 kampioen is geworden in de 2e divisie
- dit team ook dit jaar uitstekend weet te presteren
- dit tot ver buiten Tivoli niet onopgemerkt blijft
- zij zijn uitgenodigd voor een jeugdtoernooi bij TSC Oosterhout
- dit gerenommeerd internationaal jeugdtoernooi met deelname van 

40 professionele en amateurteams in het weekend van 17 en 18 juni 
plaatsvindt

- u hier elders in dit clubblad alles over kunt lezen
- het seizoen er bijna opzit
- er aan het eind van dit seizoen een oude traditie in ere wordt hersteld
- het befaamde mixtoernooi namelijk weer georganiseerd zal worden
- dit toernooi op 1 juli plaatsvindt op ons sportpark
- de veteranen hun seizoenafsluiting al enigszins gevierd hebben
- zij dit op 29 april deden middels een heuse penalty bokaal 
- “good old” Henk vd Boomen de wisseltrofee mee naar huis nam
- de prachtige wisseltrofee door Vinnie was gemaakt 
- dezelfde Vinnie direct na het toernooi vakkundig de naam van de 

winnaar in de bokaal graveerde
- er na het penaltyschieten ook nog gezellig wat gedronken en gebbqt 

werd
- de veteranen de gezelligheid van deze dag nog eens dunnetjes over 

zullen doen tijdens en na de laatste thuiswedstrijd op 20 mei
- iedereen daarbij van harte welkom is

H H H






